
Title (en)
Safety device for a working machine.

Title (de)
Sicherheitsvorrichtung für ein Bauarbeitsgerät.

Title (fr)
Dispositif de sécurité pour un engin de construction.

Publication
EP 2690053 A1 20140129 (DE)

Application
EP 12005397 A 20120724

Priority
EP 12005397 A 20120724

Abstract (en)
The construction machine (10) has a boom (20) which is mounted pivotably on a carrier unit (12). An erection support (40) erects and holds the
boom by a guy cable (18) tensioned between the boom and the erection support. A cable support (30) has an attachment point (32) for arranging
the safety cable (28) at a head end (21) of the boom, and the attachment point (44) for providing the safety cable on the erection support. The safety
cable is tensioned between the attachment point on the cable support and the attachment point on the erection support along the boom for securing
user.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Bauarbeitsgerät [ 10 ] mit einem Trägergerät [ 12 ], einem an dem Trägergerät [ 12 ] schwenkbar gelagerten Ausleger [ 20 ],
einem Aufrichtbock [ 40 ] zum Aufrichten und/oder Halten des Auslegers [ 20 ] mittels eines zwischen dem Ausleger [ 20 ] und dem Aufrichtbock
[ 40 ] gespannten Abspannseils [ 18 ] und einem längs des Auslegers [ 20 ] spannbaren Sicherungsseil [ 28 ] zum Sichern eines Benutzers. An
einem Kopfende des Auslegers [ 20 ] ist eine Seilstütze [ 30 ] mit einem ersten Anlenkpunkt [ 32 ] für das Sicherungsseil [ 28 ] angeordnet. An dem
Aufrichtbock [ 40 ] ist ein zweiter Anlenkpunkt [ 44 ] für das Sicherungsseil [ 28 ] vorgesehen. Das Sicherungsseil [ 28 ] ist zwischen dem ersten
Anlenkpunkt [ 32 ] an der Seilstütze [ 30 ] und dem zweiten Anlenkpunkt [ 44 ] am Aufrichtbock [ 40 ] längs des Auslegers [ 20 ] spannbar.
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